
 صنعت، معدن  صنعت، معدن 
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  خبر

 فعالیت ۱۴۸ معدن مس 
در کشور

معــاون امــور معــدن و صنایــع معدنــی وزارت 
صنعت، معدن و تجارت گفت: مجموع معادن 
مــس در کشــور ۲۲۵ معــدن اســت کــه ۱۴۸ 
فقره آن فعال بوده و ۱۰۰ میلیون تن ظرفیت 

استخراج در سال دارد.
اسدالله کشاورز در نخستین کنفرانس آنلاین 
فرصت های پنهان ســرمایه گذاری در صنعت 
مس با نگاهی بر بازار و معدن در محل هتل 

المپیــک، افــزود: افزایــش قیمــت جهانــی در 
ماه های گذشــته ســبب شده تا پتانسیل های 
راکــد مانــده از ۲۰ ســال قبــل در کشــور نیــز 

فعال شوند.

چهارشنبه 29 اردیبهشت 1400     ٧ شوال ١٤٤٢     19 می 2021     شماره  186    4 صفحه 

خبر   خبر   

سرپرست روابط عمومی شرکت خبر داد؛

 مستندسازی تصویری 
فعالیت های سرمایه گذاری 

مس سرچشمه

در یک اقدام موثر، اولین پروژه مستندسازی تصویری 
فعالیت های شرکت های تابعه هلدینگ سرمایه گذاری 
مس سرچشــمه و پروژه فلوتاســیون مس سرچشــمه 
حســام  خــورد.  کلیــد  دوره ای  و  منظــم  صــورت  بــه 
اســدی شــکاری، سرپرســت روابــط عمومــی شــرکت 
ســرمایه گذاری مس سرچشــمه بیان کرد: این رویکرد 
جدید به دستور مدیرعامل شرکت و با نگاهی مثبت 
و معرفی بیشــتر و بهتر فعالیت های شــرکت های زیر 
مجموعه به بازار سرمایه آغاز شده است و به صورت 

منظم ادامه خواهد داشت.

 در نشست کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید رقابت پذیر کرمان؛

راهکارهای رفع موانع ۱۵واحد 
تولیدی در کرمان بررسی شد

مشــکلات و راهکارهــای رفــع موانــع ۱۵ واحــد تولیدی 
گردشــگری، کشــاورزی و صنعتــی اســتان بــا حضــور 
مسئولان دولتی و بخش خصوصی در سومین نشست 
کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید رقابت پذیر کرمان 

بررسی و برای رفع آن تصمیماتی اتخاذ شد.
جانشــین رییــس ســتاد تســهیل و رفــع موانــع تولیــد 
رقابــت پذیــر در حاشــیه ایــن آییــن در جمع رســانه ها 
گفــت: ایــن نشســت به بررســی مشــکلات واحدهای 
تولیدی و سرمایه گذاری می پردازد و تصمیم گرفتیم 
که این موانع از طریق سامانه تسهیل مطرح و زیر سه 
کمیته تخصصی از جمله کشاورزی، صنعت و معدن 

و خدمات بررسی شوند.
حســین مهرابــی ادامــه داد: پــس از اعــلام رای مثبــت 
کمیته این طرح ها اجرایی می شوند اما برخی از این 
طرح ها نیاز به مســاعدت کارگروه تســهیل و مباحث 
کارشناســی دارنــد که پس از طــرح در این کارگروه، با 

موافقت اعضا، مصوب می شوند.
وی افزود: امروز چهار موضوع گردشگری، هشت مورد 
کشــاورزی و ســه مشــکل صنعت و معدن داشتیم که 
پــس از بحــث و بررســی بــا رفع بیشــتر این مشــکلات 
موافقت شد و امیدواریم در سال جدید با نام گذاری 
تولید، پشــتیبانی ها و مانع زدایی ها، بتوانیم در این 
کمیته از راه شفاف سازی، الکترونیکی سازی و همراه 
کردن بانک ها و دستگاه های اجرایی بخشی گسترده 

از این مشکلات را رفع کنیم.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
نیــز در ایــن نشســت گفــت: امســال بــه نــام تولیــد، 
پشــتیبانی هــا و مانــع زدایــی هــا نــام گذاری شــده لذا 
مدیران باید با این نگاه به کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید بیایند و از این بستر برای رفع چالش ها استفاده 
شــود. مهدی حســینی نژاد با بیان اینکه دســتگاه ها 
نماینده تخصصی به نشســت های کارگروه بفرســتند 
تصریح کرد: مشــکل تســهیلات بانک کشــاورزی سه 
طرح از جمله صنعت تعاونی فرســان ابتکار دیرین و 
شرکت کاوندیش شیمی با موافقت بانک برای مجوز 
ارســال می شــود. وی با بیان اینکه با تقســیط بدهی 
تامین اجتماعی شرکت فراورده های روغنی ایران فریکو 
موافقت شــده اســت افزود: بدهی امور مالیاتی و ۲۰ 

میلیارد ریل بدهی بانکی تقسیط گردد.

دیدار دو غول معدنی ایران در تالار بورس کالا؛

گندله و کنسانتره گل  گهر هم 
پذیرش شد

در ادامه پذیرش و عرضه محصولات معدنی در بورس 
کالای ایــران کــه در هفتــه هــای قبــل بــه ســنگ آهن 
دانه بنــدی و کنســانتره شــرکت چادرملــو رســیده بود، 
کنسانتره و گندله سنگ آهن شرکت معدنی و صنعتی 
گل گهــر نیــز در بــازار اصلــی ایــن بورس پذیرش شــد. 
پــس از تصویــب پذیــرش و عرضــه هــای موفق ســنگ 
آهن دانه بندی و کنسانتره شرکت چادرملو در بورس 
کالا طــی هفتــه هــای اخیــر، روز گذشــته کنســانتره و 
گندله ســنگ آهن شــرکت معدنی و صنعتی گل گهر 
در بــازار اصلــی بــورس کالا پذیرش شــد تا محصولات 
دوغــول معدنــی کشــور هــر دو بــر تابلــوی بــورس کالا 
معامله شــوند. براســاس اطلاعیه بورس کالا، پذیرش 
کنسانتره و گندله سنگ آهن گل گهر پس از بررسی 
مدارک و مستندات در جلسه کمیته عرضه در تاریخ۲۲ 
اردیبهشت ماه جاری در بازار اصلی بورس کالای ایران 
مــورد تصویــب قرار گرفت. بر مبنای امیدنامه پذیرش 
محصــولات این شــرکت، نحــوه تعیین قیمت پایه این 
محصولات، براســاس قیمت های جهانی اســت و این 
شرکت ۲۰ درصد از تولید سالانه معادل ۲.۴ میلیون 
تنی گندله و ۴ درصد از تولید سالانه معادل ۶۴۰ هزار 
تنی کنسانتره خود را در بورس کالا عرضه خواهد کرد.

به مناسبت »هفته روابط عمومی« رقم خورد؛

 حضور »رییس انجمن 
 بین المللی روابط عمومی« 
در جمع »روابط عمومی های 

میدکو«
به مناسبت »هفته روابط عمومی«رئیس انجمن بین 
المللی روابط عمومی و مدیرعامل هلدینگ میدکو در 
جمع روابط عمومی های این مجموعه،حضور یافتند. در 
 )Philippe Borremans( این مراسم فیلیپ بورمانز
رئیــس انجمــن بیــن المللــی روابــط عمومــی بــا ابــراز 
خرســندی از حضور در این نشســت، خواســتار ارتباط 

بیشتر با شرکت میدکو شد...
رییــس انجمــن بین المللــی روابط عمومــی در ادامه، 

سخنان خود را در سه حوزه ذیل بیان کرد:
)PR( ۱- تغییرات و تکنولوژی در حوزه روابط عمومی

)PR( ۲- تأثیر تکنولوژی در حوزه روابط عمومی
3- بعد بین المللی روابط عمومی

وی در بخشــی از ســخنان خود بیان داشــتند که همه 
فعــالان ایــن حــوزه درک مشــترکی از مفاهیــم روابــط 
عمومی دارندو در اقصا نقاط جهان می توانند با زبان 

مشترک روابط عمومی با هم گفت و گو کنند.
مشاور ارتباطات سازمان بهداشت جهانی فعالیت در 
حوزه روابط عمومی را فعالیتی حرفه ای دانســتند که 
وظیفه فرهنگ سازی را بر عهده دارد، فرهنگ سازی 
ای که فارغ از زمینه های سیاسی، فرهنگی و مذهبی 
متفاوت افراد باید باشد. برومانز با تأکید بر استفاده 
از ابزارهای نوین ارتباطی در حوزه روابط عمومی، توجه 
بــه کاربــرد هوش مصنوعی را به عنــوان ابزاری ارزان و 
فراگیر پیشنهاد دادند. در پایان وی به همکاری، تعامل 
و همفکری روابط عمومی های جهان در موضوع کنترل 
بیماری کرونا تأکید داشــتند. در این گفت و گو دکتر 
پورمند مدیرعامل هلدینگ میدکو به بیان نقطه نظرات 
خــود پرداختــه و بــر موضــوع مخاطب شناســی و تهیه 
محتوا بر اساس مخاطب به ایراد سخن پرداختند. وی 
در بخش دیگری از سخنان خود در خصوص همه گیری 
بیماری کرونا بیان داشتند که روابط عمومی های جهان 
باید بتوانند به فهم مشــترک مردم دنیا و ایجاد رفتار 
مناســب مردم کمک کنند. نایب رییس هیأت مدیره 
میدکــو در بخــش دیگری از ســخنان خــود گفتند قبل 
از ورود بــه مباحــث تکنولوژی باید به درک موضوعات 
مورد توجه و شناخت مخاطب پرداخته شود و سپس 

ابزار تکنولوژیکی مورد نیاز استفاده شود.

مدیر امور معدن شرکت گل گهر خبر داد

 گام های عملی گل گهر 
در افزایش راندمان تولید

مدیر امور معدن شرکت گل گهر با اشاره به اقدامات 
انجام شــده در راســتای افزایش راندمان تولید، اظهار 
کرد: »بازسازی شاول های کابلی مدل P&H، استفاده 
 power( از روش هــای نویــن در عملیــات آتش بــاری
 stemming از  اســتفاده   ،)Deck & Air Deck
Truck در عملیــات گل گــذاری چال هــا و اســتفاده از 
تکنولــوژی پهپادهــای بومــی در نقشــه برداری هوایــی، 
تنها گوشه ای از نتایج اعتماد به تولیدات داخل کشور 
و توان و تخصص مهندسین جوان در شرکت معدنی 

و صنعتی گل گهر است.
مهنــدس امیــد محتشــمی در خصــوص اســتفاده از 
stemming Truck  در عملیــات گل گــذاری چال هــا 
گفــت: »بــا توجه بــه اهمیت بالای کیفیت و ســرعت 
گل گــذاری چال هــای خرج گــذاری شــده در راندمــان 
عملیات آتش باری و با هدف کاهش مخاطرات حاصل 
از پرتــاب ســنگ، تامیــن و بــه کارگیــری یــک دســتگاه 
استمینگ تراک بومی در معدن شماره یک گل گهر از 
طریق مدیریت امور معدن انجام شد که با بهره گیری 
از این دستگاه و افزایش سرعت گل گذاری در نهایت 
منجر به افزایش کیفیت آتش باری و کاهش خطرات 
ناشــی از پرتاب ســنگ شد. همچنین با کاهش نقش 
نیروی انسانی در این بخش از عملیات، خطای انسانی 

کاهش و سرعت اجرای کار افزایش یافته است«.
وی به اشاره به استفاده از روش های نوین در عملیات 
آتش بــاری )power Deck & Air Deck(  بــه عنــوان 
یک اقدام مهم دیگر مهندسان داخلی شرکت، افزود: 
»بــه منظــور هدایــت کنتــرل شــده امــواج و گازهــای 
حاصــل از انفجــار جهــت خردایش ســنگ ها و کاهش 
آثار ناخواســته ی مخرب آتش باری، اســتفاده از روش 
پــاوردک و درپــوش انفجــاری توســط واحــد عملیــات 
مدیریــت امــور معــدن و پیمانــکار اســتخراج )شــرکت 
آرمــان گهــر( انجــام پذیرفت که در نهایت در مقایســه 
بــا روش معمــول آتش بــاری؛ حفــاری ویژه، خــرج ویژه 
مورد نیاز جهت خردایش مطلوب سنگ ها و همچنین 
عوارض ناخواسته انفجار از قبیل پرتاب سنگ و لرزش 
زمین کاهش یافت«. محتشــمی بازســازی شاول های 
کابلــی مــدل P&H را عامل افزایــش راندمان عملیات 
معــدن کاری دانســت و بیــان کرد: »عملیــات بارگیری 
تراک هــای معدنــی عمدتاً توســط شــاول هــای موجود 
در معدن انجام می شود. با توجه به وضعیت فعلی و 
برنامه های معدن و به منظور افزایش راندمان تولید و 
با هدف افزایش تعداد دستگاه های بارکننده ی معدن؛ 
واحد تعمیرات امور معدن با همکاری پیمانکار معدن 
اقدام به بازســازی و نوســازی شاول های کابلی توسط 
متخصصین داخلی و به کارگیری قطعات ساخت داخل 
کشور کرد. این شاول ها به مدت شش سال از چرخه ی 
تولید خارج شده بودند که با این اقدام ضمن افزایش 
تعداد دستگاه های بارکننده ی راندمان، کلیه ی عملیات 

معدن کاری هم افزایش یافت«.

با حضور وزیر صمت انجام شد؛

 رونمایی از طرح 
آزادسازی ۶ هزار محدوده و معدن غیرفعال کشور

وزیر صنعت، معدن و تجارت، آزادسازی ۶ هزار محدوده و معدن 
حبس شــده کشــور را اقدامی شــجاعانه و خردمندانه دانســت و 
گفت: واگذاری این معادن برای فعال سازی، فرصت جدیدی برای 

سرمایه گذاری و اشتغال در کشور است.
علیرضا رزم حسینی در آیین رونمایی از طرح آزادسازی شش هزار 
محدوده و معدن غیرفعال کشور )آغاز اجرای بزرگترین مزایده ملی 
کشــور(، با بیان این مطلب، افزود: واگذاری معادن حبس شــده 
از طریق مزایده عمومی به افراد دارای اهلیت و صلاحیت، جهش 

صنعتی و معدنی در کشور به وجود خواهد آورد.
وی با بیان اینکه فرآیند واگذاری طبق قانون از طریق مزایده برگزار 
می شــود، بیان کرد: فرآیندها به صورت قانونی در ســامانه ســتاد 
)مزایده ها و مناقصات دولت( انجام خواهد شد، اعضای تشکل 
هــا و نماینــدگان وزارت صمــت در روز بازگشــایی پــاکات مزایــده 

حضور دارند و به همین خاطر امکان هیچگونه رانت و یا تخلف 
قانونی میسر نیست.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه این مزایده برای اولین 
بار در کشور انجام می شود، ادامه داد: وزارت صنعت، معدن و 
تجارت نقش نظارتی خود را بیشتر خواهد کرد و متقاضیانی که 
در این مزایده برنده شوند اما کار اکتشاف، بهره برداری و فعال 
سازی معدن را انجام ندهند مجدداً معادن از آنها گرفته و باز از 

طریق مزایده به افراد دارای صلاحیت واگذار می شود.
رزم حسینی معادن را فرصت مهمی برای توسعه متوازن و پایدار 
در کشور دانست و تصریح کرد: مخالف غارت معادن هستیم و 

معادن باید به فرصتی برای توسعه متوازن تبدیل شوند.
وی در ایــن خصــوص تاکیــد کــرد: جلوگیری از خام فروشــی مواد 
معدنی را به صورت جدی دنبال می کنیم و بر این باوریم که معدنی 

را استخراج نکنیم مگر اینکه امکان فرآوری داخل برای ایجاد ارزش 
افزوده داشته باشد و این مسیر را با جدیت ادامه می دهیم.

وزیر صمت با بیان اینکه کشوری نفت خیز و همچنین معدن خیز 
هســتیم، گفت: بر اســاس کار کارشناســی بیش از ۵۰۰ میلیارد 
دلار ارزش معادن کشــف شــده در کشــور است که البته با انجام 

عملیات اکتشافی حتماً این ذخایر افزایش خواهد یافت.

استفاده از »شرکت های سهامی عام پروژه« برای   
سرمایه گذاری در معادن غیرفعال

معــاون وزیــر صمــت و رییــس هیــات عامــل ایمیــدرو در آییــن 
رونمایی از طرح آزادســازی شــش هزار محدوده و معدن غیرفعال 
کشــور گفت: »شــرکت های ســهامی عام پروژه« به بســته های 

سرمایه گذاری برای احیای معادن غیر فعال کمک می کنند.
وجیــه الله جعفــری با بیان این مطلــب، افزود: طرح احیا معادن 
کوچک مقیاس به عنوان یکی از طرحهای اقتصاد مقاومتی مطرح 
است که مجری این طرح از طرف وزارت صمت، ایمیدرو و شرکت 

تهیه و تولید مواد معدنی ایران می باشد
وی ادامــه داد: در ایــن راســتا شناســایی معــادن کوچک مقیاس 
غیرفعال و راه های فعال سازی آنها از طریق شرکت های مشاوره 

ای انجام گرفت.
رییس هیات عامل ایمیدرو، گفت: عارضه یابی های این معادن 
انجــام شــد و بســته های ســرمایه گذاری بــرای احیــاء برنامه ریــزی 

گردید.
جعفــری بیــان کــرد: این بســته ها امکان ســرمایه گــذاری را روی 
بسیاری از معادن غیر فعال )مشکل زیرساخت، ذخیره کم، عدم 

اکتشاف کامل( فراهم می کند.
وی اضافــه کــرد: مجموعــه ای از معــادن غیرفعــال وجــود دارد که 
باید جهت گیری برای ســرمایه گذاری با امکان فعال ســازی برای 

آنها فراهم گردد.
گفتنی است آیین طرح آزادسازی ۶۰۰۰ محدوده و معدن غیر فعال 
کشور با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت، روسای سازمان های 
صمت اســتانی به صورت ویدئو کنفرانســی و تشــکل های بخش 

خصوصی برگزار شد.
وزیــر صنعــت، معــدن و تجــارت در پایــان آییــن، دســتور برگزاری 
مزایده عمومی واگذاری ۶ هزار معدن و محدوده حبس شــده را 

که بزرگترین مزایده کشور می باشد، صادر کرد

با 9هزار و 2۷ میلیارد تومان سرمایه گذاری در سال 99 به دست آمد؛

رتبه پنجم کرمان در سرمایه گذاری صنعتی
 میزان ســرمایه گذاری صنعتی ناشــی از پروانه های بهره برداری 
صادره در سال ۹۹ برابر با ۲۰۷ هزار میلیارد تومان بود که نسبت 

به سال ۹۸ بیش از ۲ برابر شد.
بنا به گزارش وزارت صنعت، معدن و تجارت، علاوه بر آن، میزان 
اشتغال ناشی از این پروانه ها با رشد ۲3.۴ درصدی برابر با ۱۴۲ 
هزار نفر و تعداد پروانه های صادره با رشــد ۱۰ درصدی برابر با 
هفت هزار و ۴۷3 فقره بوده است. بر اساس اطلاعات اخذ شده 
از سازمان های صنعت، معدن و تجارت 3۱ استان کشور و جنوب 
کرمان در صدور پروانه بهره برداری، استان های آذربایجان شرقی 
)۵۵3 فقره(، اصفهان )۵۰۸ فقره(، خراسان رضوی )۵۰3 فقره(، 
تهــران )۴۵۵ فقــره( و قزویــن )۴۴۰ فقــره(، به ترتیب بیشــترین 
میزان عملکرد را در تعداد پروانه های بهره برداری صادره نسبت 

به سایر استان های کشور داشته اند.
بیشترین رشد در تعداد پروانه های صادره نیز به ترتیب مربوط 
به استان های اردبیل )۷۴ درصد(، خراسان جنوبی )۷3 درصد(، 
بوشــهر )۵۲.۸ درصــد(، همــدان )۴۱ درصــد( و گلســتان )3۹.۷ 

درصد( بوده است.

سرمایه گذاری صنعتی  
از منظر حجم ســرمایه پروانه بهره برداری، رتبه های نخســت تا 

پنجم بیشترین سرمایه گذاری صنعتی به بهره برداری رسیده در 
سال ۹۹، به ترتیب مربوط به استان های خوزستان )۶۰ هزار و 
۲۹۷ میلیــارد تومــان(، مرکزی )۱۷ هــزار و ۸۷3 میلیارد تومان(، 
چهارمحــال و بختیــاری )۱۵ هــزار و 3۰۵ میلیــارد تومــان(، ایــلام 
)۱۱ هــزار و ۹۵۲ میلیــارد تومــان( و کرمــان )۹ هــزار و ۲۷ میلیارد 

تومان( بوده است.
استان های خوزستان )بیش از ۶ هزار و ۷۰۰ درصد(، چهارمحال 
بختیاری )بیش از چهار هزار و ۷۰۰ درصد(، ایلام )بیش از ۲ 
هــزار و ۹۰۰ درصــد(، مرکــزی )افزون بر یک هزار و ۱۰۰ درصد( 
و زنجان )۷۵۹ درصد( نیز از بیشترین رشد در حجم سرمایه 
پروانه بهره برداری در سال ۹۹ نسبت به سال قبل، برخوردار 

بوده اند.
در شــاخص اشــتغال زایی ناشــی از پروانه هــای بهره بــرداری، 
بیشــترین میــزان اشــتغال بــه ترتیــب مربــوط به اســتان های 
تهــران )۱۱ هــزار و ۱۲۷ نفــر(، اصفهــان )۹ هــزار و ۸۴۰ نفــر(، 
آذربایجان شرقی )۹ هزار و 3۱3 نفر(، خراسان رضوی )هشت 
هزار و ۶۸۷ نفر( و قزوین )هفت هزار و ۸۶۹ نفر( بوده است.

اشتغال صنعتی  
بیشترین رشد اشتغال صنعتی ناشی از پروانه بهره برداری 

در ســال ۹۹ در مقایســه با ســال ۹۸، به ترتیب مربوط به 
اســتان های خوزستان )۱۷۶ درصد(، آذربایجان غربی )۱۴۷ 
درصد(، همدان )۱۱۵ درصد(، اردبیل )۱۱۱.۲ درصد( و ایلام 

)۷۷ درصد( بوده است.
و  ن  صفهــا ا  ، قی ن شــر یجا با ر ذ آ ی  ن ها ســتا ا
خراســان رضوی بیشــترین تعــداد پروانــه بهره بــرداری 
صادره، اســتان های اردبیل، خراســان جنوبی و بوشهر 
بیشــترین رشــد در تعــداد پروانــه بهره بــرداری صادره 

اند. داشته 
همچنین استان های خوزستان )3۱۲.۴ میلیارد تومان به ازای 
هــر پروانــه(، ایــلام )۲۷۱.۶ میلیارد تومان به ازای هر پروانه( 
و چهارمحال وبختیــاری )۱۱۰.۱ میلیــارد تومــان بــه ازای هــر 
پروانه(، بهترین عملکرد در ســرانه ســرمایه گذاری )نسبت 
حجم سرمایه پروانه بهره برداری به تعداد پروانه های صادره( 

را به دست آوردند.
اســتان های بوشــهر )۲۵ نفر به ازای هر پروانه(، تهران )۲۵ 
نفر به ازای هر پروانه( و خوزستان )۲۴ نفر به ازای هر پروانه( 
بهترین عملکرد در ســرانه اشــتغال )نسبت اشتغال ایجاد 
شده ناشی از پروانه بهره برداری به تعداد پروانه بهره برداری( 

را در سال ۹۹ داشته اند.

مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری مس سرچشمه،عنوان کرد:

سودآوری در صنایع مس افق کرمان
مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری مس سرچشمه، از سودآوری 
شرکت های زیرمجموعه در سال ۹۹ خبر داد و عنوان کرد با وجود 
شرایط بد اقتصادی که پاندمی کرونا ایجاد کرده، همکارانمان با 
تلاش و کوشش مضاعف موفق شدند نسبت به سال ۹۸ سود 

قابل توجهی را کسب کنند.
میلاد شمس عملکرد شرکت های مجموعه افق کرمان در سال 
۹۹ نســبت بــه ســال ۹۸ را مثبــت ارزیابــی کــرد و اظهار داشــت: 
انتظار می رود با توجه به پایش وضعیت عملکرد شــرکت های 
زیر مجموعه در سال ۹۹ و برآورد بودجه سال ۱۴۰۰ آنها، صنایع 

مس افق کرمان در سال جاری رشد قابل توجه داشته باشد.
میلاد شــمس در خصوص توجه به اطلاع رســانی اخبار شــرکت 
بــرای ســهامداران و علاقــه منــدان به خرید ســهام این هلدینگ 
اظهــار داشــت: بــرای آگاهــی ســهامداران خبرهــای اقداماتی که 
صــورت مــی گیرد، باید منتشــر شــود زیرا انتظارات ســهامداران 
بیش از اینهاست. ضمن اینکه ما معتقدیم ارزش سهام هلدینگ 
ســرمایه گذاری مس سرچشــمه، بیش از قیمتی اســت که تابلو 
نشان می دهد. این توازن با اطلاع رسانی فعالیت ها و عملکرد 

مثبت شرکت ها باید برقرار شود.
وی افزود: هر چند در سال ۹۹ تلاش خوبی صورت گرفته ولی در 
ســال ۱۴۰۰ باید این تلاش مضاعف شــود زیرا هلدینگ ســرمایه 
گذاری مس سرچشمه مجموعه بزرگ و توانمندی است و باید 
این توانمندی در همه عرصه ها و در خصوص همه شرکت ها 
بالفعل شود. در سال جاری یکی از اولویت های ما عرضه شرکت 
ها در فرابورس است که با جدیت این کار در حال برنامه ریزی 
اســت. ورود شــرکت هــا بــه فرابــورس مــا را در یــک بــازار رقابتی 
قرار می دهد و از طرفی مســوولیت مان را برای پاســخ گویی به 

سهامداران دو چندان می کند.

نوسازی تجهیزات و روش تولید در فلوتاسیون 500   
تنی شرکت مدوار

مدیرعامل هلدینگ ســرمایه گذاری مس سرچشــمه همچنین 
در بازدید از کارخانه فلوتاســیون ۵۰۰ تنی شــرکت مدوار اظهار 
داشــت: رونــد اصلاحــات صورت گرفته در ایــن کارخانه، باعث 
افزایش تولید گردیده که این امر سبب بهره وری بیشتر و صرفه 

جویی در انرژی نیز شده است.
مهندس شمس و همراهان، از کارخانه فلوتاسیون شرکت مدوار 
بازدید کردند و از نزدیک در جریان تاثیر تغییرات اعمال شــده 
و تــلاش هــای صورت گرفته توســط کارکنان ایــن مجموعه قرار 
گرفتند. در این بازدید ایشان از زحمات و تلاشهای تیم مدیریتی 
و کارگری مجموعه تقدیر کرد و افزود: این مصداق کار و تلاش 
مضاعف اســت و همکاران ما در شــرکت مدوار قدم خوبی در 

راستای افزایش تولید و  بهره وری داشته اند.
مدیرعامل هلدینگ ســرمایه گذاری مس سرچشــمه، به روز 

رسانی روشهای تولید، استفاده از دانش بومی سازی شده و 
همچنین تلاش برای تولید بهینه و در نظر گرفتن استاندارهای 
جهانــی را لازمــه امر تولید دانســت و عنــوان کرد:  اصلاحات 
روش تولیــد در کارخانــه فلوتاســیون ۵۰۰ تنی شــرکت مدوار 
حاصــل چنیــن دیدگاهــی ســت کــه اثبــات تلاش مهندســان 
ما در مجموعه و ارتباط مناســب با نهادهای علمی و دانش 

بنیان است.
مهندس دیانتی مشاور عالی مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری 
مس سرچشــمه نیز ابراز داشــت: با رصد کردن دهه گذشــته، 
وضعیت تولید و بازدهی کارخانه فلوتاسیون ۵۰۰ تنی در بالاترین 
میزان تولید و بازدهی و از رونق خوبی برخوردار است.وی افزود: 
افزایش تولید، تجهیزات آماده به کار، بازیابی و آرامش محیط 
کاری همگی مرهون تلاش مجموعه پرسنل شرکت مدوار است 
و آینده درخشانی در انتظار شرکت مدوار و مجموعه هلدینگ 

سرمایه گذاری مس سرچشمه خواهد بود.


